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Molts veïns i veïnes sabeu que 
gairebé cada dia, ben d’hora ben 
d’hora, agafo la bicicleta i amb un 
grup d’amics anem a fer quilòme-
tres. Ens va bé físicament i també 
psicològicament. Va bé per parlar, 
per badar o per pensar. Un dia 
d’aquests donava voltes buscant 
quin era el millor missatge que per 
Nadal podem donar a les perso-
nes del nostre entorn; quin era el 
millor missatge que l’alcalde, que 
al cap i a la fi és un més de Santa 
Susanna, pot donar als veïns i veï-
nes. Normalment desitgem “bon 
Nadal”, “bones festes”, “bona en-
trada d’any”, “que vagi bé”, fins i tot 
“que hi hagi salut” o “que hi hagi 
feina”. Però, potser, el més com-
plet, el que reuneix tots els desitjos 
en un, és “que sigueu feliços”. 

Sí, que sigueu feliços. És el màxim 
que us puc desitjar. És el que vull 
per a la meva família i és el que vull 
per a tots vosaltres. Que sigueu 
feliços. Es pot tenir diners, es pot 
tenir salut, es pot tenir feina (una 
bona feina), però si no s’és feliç, 
de què serveix? Podem ser feli-
ços amb molt poc i infeliços amb 
molt.

Estem a punt de començar el 
2022. Deixem enrere un any que 
ha sigut millor que l’anterior però 
que ha tingut les seves coses. La 
Covid ha continuat fent de les 
seves. No podem abaixar la guàr-
dia perquè continua aquí. Però la 
superarem. Cada dia hi som més 
a prop. L’any que acaba ha deixat 
pel camí gent que ens estimàvem 

i que malgrat no ser-hi els con-
tinuarem portant al cor. Seran 
aquella llumeta que hem encès al 
nostre cor i que no s’apagarà. El 
sentiment que els farà immortals 
perquè no els oblidarem. 

Com a alcalde que soc de Santa 
Susanna, però sobretot com el 
vostre veí, us animo a encarar amb 
força el 2022. Us desitjo que tots 
els reptes personals, familiars i 
col·lectius fructifiquin. Desitjo que 
als vostres els vagin bé les coses. 
Però, sobretot, el que més vull i el 
que sí que us vull desitjar amb tota 
l’energia de què soc capaç és que 
sigueu feliços. No soc capaç de 
desitjar-vos res millor.

Us desitjo que
sigueu feliços
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Les hortes 
s’alliberen de
la línia d’alta
tensió d’Endesa

La bona predisposició de la 
companyia permet culminar una 
vella reivindicació del  sector 
agrícola i de l’Ajuntament

La línia d’alta tensió de gairebé 2 km que travessa-
va les hortes de Santa Susanna ja és historia. 
Ja no existeix a ulls de ningú perquè està soterra-
da i va per la carretera vella

L’Ajuntament i el sector agrícola feia molts anys 
que reclamaven l’eliminació aèria d’aquesta línia 
elèctrica. I ho feien amb arguments sòlids, de pes 
i plens de sentit comú. A la pagesia, al sector que 
viu d’allò que conrea a la terra, els condicionava 
la construcció d’hivernacles. I a l’Ajuntament 
li plantejava un problema de coherència: com 
podia un municipi que fa bandera del seu com-
promís amb l’eficiència, la sostenibilitat i la no 
contaminació paisatgística permetre’s tenir al 
seu terme municipal una instal·lació com aquella.

Al final, les converses amb els responsables 

d’Endesa han servit per soterrar la línia d’alta 
tensió, per retirar els cables d’acer que portaven el 
corrent elèctric i per desmuntar la cinquantena de 
pals i torres.

L’obra ha tingut un cost d’1,5 milions d’euros, que 
han anat a càrrec de la companyia. Endesa ha fet 
un gran esforç econòmic amb aquest projecte. 
L’alcalde, Joan Campolier, ha volgut destacar el 
seu agraïment per la predisposició de la compa-
nyia a trobar una solució que donés satisfacció a 
les reclamacions del sector agrícola i de l’Ajunta-
ment de Santa Susanna.

La inversió que l’Ajuntament ha destinat a aquest 
projecte ha estat de 126.000 euros en l’obra de 
canalització de la riera al Torrentó de Can Gelat.
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El responsable de la DTI impulsada 
per l’Ajuntament, Rafael Moreno, 
ha explicat a l’Smart City Expo 
World Congress, celebrat a Fira 
Barcelona a mitjans de novembre, 
l’estratègia que segueix el poble per 
garantir l’equilibri entre sol, platja, 

L’alcalde, Joan Campolier, participa 
el 29 d’octubre a Torremolinos en la 
jornada dels 40 anys de la Federació 
Espanyola de Municipis i Provín-
cies (FEMP), on han assistit diver-
sos ministres del govern de Pedro 
Sánchez. Campolier ha proposat la 
modificació de la llei reguladora de 
les hisendes locals amb l’objectiu 
que els municipis turístics rebin un 
finançament just i d’acord amb la 
dimensió dels serveis que ofereixen.

Després d’explicar el model de San-
ta Susanna, Campolier ha demanat 
canvis legislatius perquè els diners 
que rebin els municipis turístics 
vagin en funció dels serveis que 
donen i no dels habitants que tenen.

esport i natura. L’esdeveniment, el 
més important a escala mundial 
dedicat a les ciutats intel·ligents, 
mostra com crear pobles i ciutats 
més sostenibles i eficients, gràcies 
a la innovació i la tecnologia.

Moreno ha destacat la impor-
tància de tenir les marques 
de Turisme Familiar i Turisme 
Esportiu, però també la neces-
sitat d’atacar els possibles im-
pactes en el consum d’aigua i 
electricitat, i en la generació de 
residus. Per això, l’Ajuntament 
ha elaborat un pla estratègic 
de millora de la sostenibilitat 
de l’espai a través de l’orde-
nació dels recursos turístics 
vinculats a la façana marítima 
per evitar-ne la degradació, 
minimitzar l’impacte ambi-
ental i fer-ho compatible amb 
l’activitat econòmica.

L’alcalde proposa a la FEMP reformar la 
llei perquè els pobles turístics es financin 
d’acord amb els serveis que donen

Wifi intel·ligent i 
gratuït per oferir un 
servei turístic millor

S’ha desplegat a la platja, a 
l’avinguda del Mar, a les Fonts del 
Torrentó de Can Gelat i a la zona 
comercial.

Santa Susanna compta amb una 
nova xarxa wifi intel·ligent a la zona 
turística que permet connectar-se 
gratis a internet a les platges, a 
l’avinguda del Mar, a les Fonts del 
Torrentó de Can Gelat i a la zona 
comercial Espais Susanna. Aques-
ta iniciativa forma part del projecte 
de Destinació Turística Intel·ligent 
(DTI).

L’empresa Wiongo ha estat l’en-
carregada d’implantar el projecte 
smartwifi d’alta qualitat a les zones 
de gran afluència turística de Santa 
Susanna. Els hotels i allotjaments 

del municipi han col·laborat amb el 
projecte cedint els seus espais per 
instal·lar-hi l’equipament que dona 
cobertura a la xarxa smartwifi.

La xarxa smartwifi dona un servei 
de qualitat de gamma alta, ràpid i 
àgil. Suposa una experiència posi-
tiva i satisfactòria a l’hora d’utilitzar 
els serveis digitals públics i privats. 
A més, la xarxa permetrà a l’Ajun-
tament disposar d’informació en 
temps real d’allò que interessa als 
visitants de Santa Susanna, del 
perfil de turista que hi ha en tot 
moment, de la seva procedència, 

mobilitat, preferències i in-
teressos. I això serà possible 
gràcies a la tecnologia big data 
associada al projecte smartwifi. 
Aquest volum d’informació 
servirà perquè l’Ajuntament 
pugui planificar els recursos 
públics d’una forma més adient 
sabent el que interessa als 
residents i turistes de Santa 
Susanna.

El model de Santa Susanna,
al l’Smart City Expo World Congress
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Dos indicadors, el de l’estat de 
l’aigua de les platges i el dels allot-
jaments turístics, constaten l’alt 
grau de qualitat dels serveis que 
ofereix Santa Susanna. Es tracta 
de dos elements d’anàlisi rellevants 
perquè es basen en dades científi-
ques (l’analítica de l’aigua de mar) 
i de percepció individual (l’estat 
d’hotels, habitacions, personal, etc.) 
que formen un tot. I aquest tot es 
tradueix en el missatge que Santa 
Susanna és un indret on val la pena 
anar.

L’AIGUA

El Programa de Vigilància i Infor-
mació de la Qualitat de les Aigües 

de Bany a Catalunya, elaborat 
per l’Agència Catalana de l’Ai-
gua aquest estiu, revela que a les 
platges de Llevant-Les Caletes i de 
les Dunes la qualitat de l’aigua és 
excel·lent.

Els treballs es van realitzar de 
forma quinzenal entre els dies 
1 de juny i 24 de setembre. Van 
consistir en l’anàlisi de mostres 
d’aigua, la inspecció ambiental de 
les zones de bany, i el seguiment i 
valoració de les dades analítiques i 
ambientals.

La classificació d’excel·lent de 
l’aigua de bany de Santa Susan-
na des del punt de vista sanitari 

complementa el prestigi que la 
platja ja té entre els banyistes i 
visitants.

ELS ALLOTJAMENTS

Els allotjaments del poble que 
han obert aquesta temporada 
han obtingut una valoració 
general de 8,2 sobre 10 a la 
plataforma líder de reserves 
online Booking. Són uns bons 
resultats que reforcen la imat-
ge de Santa Susanna com a 
destinació turística i que pres-
tigien un sector que ha sabut 
plantar clara als contratemps 
de la Covid-19 sense escatimar 
en la qualitat.

Qualitat
L’aigua de la platja, un 10
Els allotjaments, un 8

QUADRE
¿?

Les dades de Booking també destaquen que 
els turistes i visitants puntuen el personal 
que treballa als hotels amb un 8,7; la ubi-
cació de la destinació també amb un 8,7; la 
neteja amb un 8,4; el confort amb un 8,3, i 
les instal·lacions i serveis amb un 8,2.

L’aposta de la destinació pel públic familiar 
i l’esportiu també promou la qualitat dels 
turistes que s’interessen per fer vacances o 
estades a Santa Susanna.

LA PUNTUACIÓ

8,2 valoració general
8,7 personal
8,7 ubicació
8,4 neteja
8,3 confort
8,2 instal·lacions
       i serveis
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Èxit del Mundial 
de Fitness 2021…

Santa Susanna ha tornat a superar 
amb nota l’organització d’un esde-
veniment esportiu internacional de 
primer nivell. Del 3 al 8 de novem-
bre, el poble ha tornat a fer valer 
l’atribut amb el qual es coneix la 
destinació turística Santa Susanna: 
la capital mundial del fitness.

Més de 1.800 atletes de 102 països 
han participat en el Campionat 
Mundial 2021 de Bodybuilding, 
Fitness, Junior & Màster que orga-
nitza la Federació International de 

Bodybuilding i Fitness (IFBB). És el 
campionat més important de tot el 
calendari internacional de la IFBB. 
Santa Susanna s’ha responsabili-
tat d’organitzar-lo en col·laboració 
amb la secretaria general de l’Es-
port de la Generalitat i el Consell 
Superior d’Esports.

El poble també ha estat escenari 
del Congrés Mundial IFBB 2021, 
inaugurat per l’alcalde, Joan Cam-
polier, i pel president de l’IFBB, el 
Dr. Rafael Santonja.  

Aquests dos esdeveniments han 
complert les previsions econòmi-
ques previstes per l’organització. 
El Congrés i el Mundial de Fitness 
han portat a Santa Susanna unes 
3.000 persones que s’han allotjat 
als hotels del poble. Entre el 3 i el 8 
de novembre, les 16.000 pernoc-
tacions d’esportistes i acompa-
nyants, més el consum a les boti-
gues i establiments de la localitat, 
representen un impacte positiu per 
a Santa Susanna de més d’un milió 
d’euros. 

També és un nou impuls a la imat-
ge internacional del poble. Durant 
aquests dies, i els dies posteriors, 
s’han fet milions de posts amb ví-
deos, fotografies i comentaris que 
s’han difós per tot el món a través 
de les xarxes socials.

LES DADES
102 països
1.800 atletes
3.000 persones

16.000 pernoctacions
1.000.000 € d’impacte econòmic
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…i també del 
Mundial de Petanca 

Sempre hi ha una primera vegada i 
en aquesta ocasió ha estat a Santa 
Susanna. Mai un Campionat del 
Món de Petanca havia reunit sota 
un mateix sostre i de forma simul-
tània totes les categories d’aquest 
esport. I la primera vegada ha estat 
a Santa Susanna, on han compe-
tit totes les categories: tripletes 
femenines i tripletes junior (13 i 14 
de novembre) i tripletes masculines 
(20 i 21 de novembre).

El Campionat del Món de Petanca 
ha portat a Santa Susanna 2.000 
participants procedents de 50 
països. El volum d’espectadors que 
s’han desplaçat al municipi ha ron-
dat els 6.000. El Mundial s’ha emès 
a través de la plataforma LaLigaS-

ports, amb audiències milionàries 
de telespectadors a tot el món.

El Campionat del Món de Petanca 
ha servit per fer visible la potència 
d’un esport capaç de moure milers 
de persones. El perfil dels jugadors 
i jugadores, i l’afició que desperta 
en països com França, Itàlia, els 
Països Baixos, Finlàndia, Espanya, 
Tunísia, etc., demostra que la pe-
tanca no és una activitat destinada 
a persones de la tercera edat, sinó 
que és un esport competitiu que 
mou masses.

Els triomfadors del Mundial han 
sigut França en la categoria mas-
culina i junior, i Tailàndia en la 
categoria femenina.

6.000 persones a Santa Susanna i audiències 
milionàries a les plataformes de tot el món amb 
LaLigaSports
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La història del
teatre català passa
per Santa Susanna

Trenta-sis anys després, el teatre 
amateur ha tornat a fer un congrés 
per debatre les seves inquietuds i 
preocupacions. I l’escenari triat ha 
estat Santa Susanna. D’aquesta 
manera, el municipi entra de ple a 
la història del teatre a Catalunya 
com a seu del II Congrés de Grups 
Amateurs de Teatre de Catalunya, 
que s’ha fet del 29 al 31 d’octubre. 
El primer congrés va ser l’any 1985, 
a Igualada.

Han vingut a Santa Susanna més 
de 300 persones representants 
dels grups de teatre amateur de 
Catalunya, i també de l’Alguer, la 
Catalunya Nord, Andorra, Itàlia, 
Suïssa, Mònaco, el Migdia Pi-
rineus, la Federació de les Illes 
Balears i del País Valencià i repre-
sentants de les organitzacions 
internacionals AITA i CIFTA.

El II Congrés de Grups Amateurs de Catalunya tria 
el poble per reivindicar el seu potencial de 2 milions 
d’espectadors del sector

El teatre no professional es propo-
sa donar un nou impuls al sector i 
posar en valor el fet que és un dels 
agents culturals i socials més im-
portants de Catalunya. Les dades 
ajuden a entendre el seu potencial. 
Al país hi ha gairebé 1.000 grups 

de teatre amateur que apleguen 
unes 30.000 persones. Cada cap 
de setmana es fan 150 represen-
tacions que permeten tenir una 
audiència acumulada de 2 milions 
d’espectadors a l’any. Per això, la 
federació que els aplega ha reivin-

dicat des de Santa Susanna 
més presència pública i més 
reconeixement social.

LES DADES

1.000 grups de teatre a Catalunya

30.000 persones pugen als escenaris o hi col·laboren

150 representacions cada cap de setmana al país

2.000.000 d’espectadors a l’any
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Bellesa i elegància

Les imatges dels cavalls i eugues 
amb els seus genets i amazones 
cavalcant per les muntanyes del 
país són d’una bellesa i elegància 
difícils de superar. El 68è Internati-
onal Raid Barcelona-Santa Susan-
na, els dies 3, 4 i 5 de desembre, ha 
portat al poble 133 binomis proce-
dents d’Alemanya, Algèria, l’Argen-
tina, Austràlia, Àustria, el Brasil, 
Egipte, Espanya, França, Hongria, 
l’Iran, Irlanda, Italià, Mèxic, Mònaco, 
Portugal, Suècia i Suïssa.

Els guanyadors han sigut:

• CEI3*, el francès Juntin Mourou 
amb Dragueuz d Pacouli AA

• CEI*, la catalana Paula Muntalà 
amb Mangawave AA

• CEI2*, la catalana Agda Muixi 
amb Ezil de Flauzins

• CEIYJ1*, la catalana Claudia 
Pérez amb Avia Polvorillo

Aquesta és la prova hípica més 
antiga d’Europa i l’organitzen la 
Federació Catalana d’Hípica, la Fe-
deració Espanyola i el Club Hípic 
de Garbí. 

La cursa ha fet que més de 300 
persones hagin pernoctat als ho-
tels del poble.

El 68è Raid Internacional de Santa Susanna 
reuneix 133 binomis amb la flor i nata de 
l’hípica mundialSA
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Santa Susanna fa un pas més 
en la seva política d’establir 
aliances amb municipis de 
la Unió Europea (UE) per 
enfortir les relacions entre 
pobles i treballar en sectors 
estratègics en benefici mutu. 
L’alcalde, Joan Campolier; la 
regidora de Promoció Econò-
mica, Bon Govern i Comuni-
cació, Sílvia Vives, i la regi-
dora de Cultura, Joventut i 
Participació, Anna Castañeda, 
han estat (11 i 12 de setembre) 
a Wasosz, Polònia, per signar 

una entesa entre els dos municipis.

El document signat per Campo-
lier i pel seu homòleg de Wasosz, 
Paweł Niedźwiedź, especifica cinc 
àrees d’especial atenció: economia, 
cultura, esports, medi ambient i 
joventut. Els dos ajuntaments vo-
len explorar vies de col·laboració en 
el desenvolupament i l’intercanvi 
comercial i econòmic en el marc de 
la UE.

Els dos pobles es proposen in-
crementar el coneixement mutu 

en l’àmbit cultural i esportiu, i en 
l’intercanvi d’experiències entre els 
joves dels dos municipis. Els joves 
són els que poden enfortir i con-
solidar les relacions futures entre 
Wasosz i Santa Susanna.

Wasosz és un municipi de més 
de 7.000 habitants del comtat 
de Góra, a la Baixa Silèsia, a l’oest 
de Polònia. És la seu del districte 
administratiu anomenat Gmina 
Wąsosz. És a 300 km de la capital, 
Varsòvia.

L’Ajuntament signa 
un acord estratègic 
amb el municipi 
polonès de Wasosz

Els dos pobles es conjuren per establir un marc 
estable de relació en les àrees d’economia, 
cultura, esports, medi ambient i joventut

Arriba Nadal

El centre de Santa Susanna s’ha tornat a ves-
tir de Nadal. La Fira s’ha encarregat de donar el 
tret de sortida a una època de l’any que apel·la als 
sentiments i a les bones intencions. Un total de 
25 parades han permès generar el clima especial 
per passejar, mirar i comprar. Parades de Nadal, 
d’objectes de regal i d’embotits han servit perquè 
el dissabte 11 de desembre ja es noti que les festes 
són a tocar.

Molta gent amunt i avall. Hi han ajudat els especta-
cles al voltant del Tió gegant. Però també la quina 
solidària del Centre Cívic. Tots els diners recaptats 
han anat a La Marató de TV3, dedicada a les malal-
ties mentals.

La Fira omple de llum, color i il·lusió
el centre del poble en un dels moments 
de l’any més tendre i familiar

Les festes de Nadal
ja són aquí
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BREUS BREUS 

Un total de 22 localitats costaneres de Catalunya 
han competit per aconseguir la Bandera Verda 
que acredita l’excel·lència en la recollida selectiva 
d’envasos. Santa Susanna ha quedat en 4a posi-
ció, darrere de Torroella de Montgrí-l’Estartit (1r), 
Castelldefels (2n) i Roses (3r). Aquesta competició 
té com a objectiu guardonar l’esforç dels establi-
ments hostalers locals i l’activisme dels municipis 
costaners per a la transició verda. Del Maresme, 
Santa Susanna ha quedat davant de Malgrat de 
Mar, Mataró, Calella i Pineda.

Santa Susanna és el 4t poble
que més vidre recicla

L’Associació Catalana en Pro de la 
Justícia ha distingit l’actual jutge 
de pau de Santa Susanna, Josep 
Nogueras, per la seva contribució 
al desenvolupament de la justícia 
i la pau. L’associació aplega els 
jutges titulars, substituts i exjutges 
de pau. Té més de 600 associats. 
El lliurament de la medalla i del di-
ploma a Nogueras es va fer durant 

l’acte del Dia de la Justícia 
de Pau a Catalunya, que es 
va celebrar el 30 d’octubre a 
Cambrils (Baix Camp). Josep 
Nogueras Fontseca fa 45 
anys que exerceix com a jut-
ge de pau de Santa Susanna. 
Va ser nomenat per primera 
vegada el 16 de març de 1976.

Distinció per al jutge de pau
Josep Nogueras

Rosa Buch i Arañó és la nova jutgessa de pau substi-
tuta de Santa Susanna. Pren el relleu de Josep Pi Gili, 
que un cop finalitzat el seu mandat ha optat per no 
continuar exercint aquesta funció després de 21 anys. 
Buch substituirà Josep Nogueras Fontseca, que és el 
jutge de pau titular, quan aquest no sigui al poble.

XIV Trobada d’Entitats de Recerca Local
i Comarcal del Maresme
El Centre Cívic de Santa 
Susanna ha estat l’escenari 
de la XIV Trobada d’Entitats 
de Recerca Local i Comar-
cal del Maresme, que es va 
fer el 9 d’octubre.  Amb el 
títol d’”Estiueig i viatgers al 
Maresme”, la reunió ha ser-
vit per estudiar i analitzar 
l’impacte i la repercussió 
que les vacances, l’estiueig 
i el turisme en general han 
tingut a la comarca. També 
comparar-los i relacio-

nar-los amb territoris propers d’una dilatada tradició en aquest camp, 
com és per exemple la comarca de la Selva. El centre d’estudis amfitrió 
de la reunió va ser SSOM (Santa Susanna Orígens i Memòria). 

Rosa Buch és la nova jutgessa de pau substituta

Un any més, la Festa del Bolet del 
16 de novembre s’ha tornat a con-
vertir en un esdeveniment satis-
factori, instructiu i participatiu. La 
Jornada Gastronòmica ha permès 
al paladar gaudir dels sabors del 
tast ofert pels restaurants locals 
que hi han participat: Can Purrà, 
Ma Brasa, Can Feliu i El Galliner. 
La sortida a buscar bolets, amb 
l’assessorament i suport del mi-
còleg Evarist March, ha comptat 
amb una setantena de persones 
entusiastes que han gaudit apre-
nent sobre les diverses especiali-
tats de bolets.

La XII Festa del Bolet torna a ser un èxit

El dijous 11 de novembre es va cele-
brar la XXV edició de la Jornada de 
l’Horta a Santa Susanna, organit-
zada per Jordi Ariño i membres de 
l’equip de l’empresa Selmar, i amb 
la col·laboració de l’Ajuntament. La 
jornada tècnica, amb sessions de 
matí i de tarda, va incloure una po-
nència a càrrec de Xavier Sabaté, 
tècnic de l’empresa Paperior, i una 
demostració al camp de maqui-
nària adaptada per encoixinats de 
paper. Alhora hi va haver l’expo-
sició d’una quarantena d’estands 
comercials al Pavelló.

25 anys de la Jornada de l’Horta
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L’alcalde, Joan Campolier, i 
l’equip de turisme assisteixen 
al Congrés Mundial de Turis-
me Esportiu dels dies 25 i 26 
de novembre a Lloret de Mar. 
L’objectiu de l’esdeveniment, 
organitzat conjuntament 

per la Generalitat de Catalunya i 
l’Organització Mundial del Tu-
risme (OMT), ha estat analitzar la 
relació entre el turisme esportiu i 
el desenvolupament sostenible i 
inclusiu, la diversificació, la dife-
renciació i la desestacionalització.

Assistim al Congrés Mundial
de Turisme Esportiu

190 ciclistes a l’Enduro Catbike de BTT
Santa Susanna ha acollit la 
darrera prova de la Copa Ca-
talana d’Enduro 2021 de BTT, 
la Catbike Enduro Maresme. 
És una competició d’enduro 
de bicicletes de muntanya, on 
el cronometratge es fa només 
a les baixades. Hi han partici-
pat 190 corredors de diverses 
categories que han fet els 26 
km del recorregut del circuit, 
que ha transcorregut per 
corriols i trialeres de la Serra 
de la Guàrdia, la d’en Perera, la 
de Cal Curt i la de Miralles. En 
tractar-se de la darrera prova, 
ha servit també per definir 
els campions de Catalunya 
d’enduro de les diferents mo-
dalitats.

Una sortida en BTT de 53 km ha 
estat la contribució que el Club 
Ciclista Santa Susanna ha fet a 
l’acció solidària batejada “Camí 
cap a Lloret”. L’activitat s’ha fet en 
el marc de la celebració del Con-
grés Mundial de Turisme Esportiu, 

en què han participat diverses destinacions de turisme esportiu 
de Catalunya. Per cada quilòmetre recorregut, els organitzadors 
del Congrés faran una aportació a La Marató de TV3, que aquest 
any tracta les malalties mentals. L’alcalde, Joan Campolier, ha 
acompanyat els participants a l’inici del recorregut.

53 km solidaris
del Club Ciclista
Santa Susanna

Santa Susanna. I, a més, represen-
ta un estalvi important de tones de 
CO2 anuals a l’atmosfera. L’Ajun-
tament ja disposa de dos vehicles 
d’aquestes característiques. L’any 
passat, l’Oficina de Turisme també 
va incorporar una bicicleta elèctri-
ca al seu servei.

El Departament de Medi Ambient 
de l’Ajuntament incorpora al seu 
servei una bicicleta elèctrica lliura-
da per la Diputació. Aquest vehicle 
té un gran valor simbòlic perquè 
lliga perfectament amb els valors 
i amb els criteris de sostenibilitat i 
innovació tecnològica que promou 

Medi Ambient ja té una bicicleta
elèctrica per moure’s 

El 22è Cros de Santa Susanna 
(23 d’octubre) ha significat 
un nou rècord de participació 
amb 545 atletes, tot i que el 
nombre d’inscrits era de 712. 
L’esdeveniment l’organitza la 
Regidoria d’Esports, Gesport 

i el Consell Esportiu del Maresme, 
amb la col·laboració de l’AMPA 
Santa Susanna i l’AFA Montagut. 
Hi han competit representants de 
les 14 categories d’aquest esport. 
A la categoria masculina absolu-
ta el vencedor ha estat Chakir El 

Hamdouni. A la categoria feme-
nina la triomfadora ha estat Anna 
Flaquer.

Rècord de participants al 22è Cros
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ACORDS MUNICIPALS ACORDS MUNICIPALS

ACORDS DATA AUTOR VOTS:

Proposta d’acord per donar conformitat al text refós de la modificació puntual 
del PGOU en l’àmbit del Polígon 34, Càmping Bon Repòs.

24/09/21
AIS-

JUNTS

AF: AIS (6)
ABS: ERC (2), CASS 
(1), C’S (1)

Proposta d’acord d’aprovació de l’aprovació inicial de l’expedient de modificació 
de crèdits núm. 7/2021.

28/09/21
AIS-

JUNTS

AF: AIS (5) 
ABS: ERC (2), CASS 
(1), C’S (1)

Proposta de resolució sobre la modificació de l’Ordenança Fiscal número 1, de 
l’Impost sobre Béns Immobles.

28/09/21 CASS
AF: ERC (2), CASS 
(1), C’S (1)
EC: AIS (5) 

Proposta de resolució per incentivar i promoure la instal·lació de plaques 
fotovoltaiques per a l’autoconsum a les llars del municipi i altres energies 
renovables.

28/09/21 CASS

AF: ERC (2), CASS 
(1), C’S (1)
EC: AIS (5)

Proposta de resolució per al nomenament de la plaça 1 d’Octubre i col·locació de 
l’estelada a la plaça de la Independència.

28/09/21 CASS
AF: ERC (2), CASS (1)
EC: AIS (5) C’S (1)

Moció per a la creació d’uns serveis complementaris a les escoles de Santa 
Susanna.

28/09/21 CASS
AF: ERC (2), CASS 
(1) C’S (1)
EC: AIS (5)

Proposta d’acord de l’aprovació del compte general de l’exercici 2020. 19/10/21 AIS

AF: AIS (6)
EC: ERC (2), CASS 
(1), C’S (1)

Proposta d’acord de l’aprovació de la modificació de les bases reguladores per a 
l’atorgament de les subvencions de l’Impost sobre Béns Immobles 2021.

19/10/21 AIS
AF: AIS (6)
ABS: ERC (2), CASS 
(1), C’S (1)

Proposta d’acord de l’aprovació provisional de la modificació de les ordenances 
fiscals per a l’exercici 2022.

19/10/21 AIS
AF: AIS (6)
ABS: C’S (1) 
EC: ERC (2)

Proposta d’acord d’aprovació del pressupost general i plantilla de personal per a 
l’exercici 2022.

19/10/21 AIS
AF: AIS (6)
EC: ERC (2), CASS 
(1), C’S (1)

ACORDS DATA AUTOR VOTS:

Ratificar la resolució de l’alcaldia núm. 1598/21, de 21 d’octubre, per aprovar la 
segona addenda econòmica del conveni de delegació de competències del SAD, 
entre l’Ajuntament de Santa Susanna i el Consell Comarcal del Maresme.

30/11/21 AIS AF: UNANIMITAT

Proposta d’acord d’adhesió de l’Ajuntament a l’acord marc de serveis i 
subministrament d’elements d’eficiència energètica en l’enllumenat públic,
amb destinació a les entitats locals de Catalunya.

30/11/21 AIS AF: UNANIMITAT

Proposta d’acord d’adhesió de l’Ajuntament a l’acord marc de serveis de 
manteniment d’aparells elevadors i substitució d’elements substitutius amb 
destinació als ens locals de Catalunya.

30/11/21 AIS AF: UNANIMITAT

Grups 
Municipals:

AIS -JUNTS:  Ara i Sempre Santa Susanna - Junts per Catalunya (6 regidors)
ERC-SSE-AM:  Esquerra Republicana de Catalunya - Santa Susanna Endavant - Acord 

Municipal (3 regidors)
CASS: Compromís amb Santa Susanna (1 regidor)
Cs:  Ciutadans-Partido de la Ciudadania de Santa Susanna (1 regidora)

AF: a favor / EC: en contra / ABS: abstenció AF: a favor / EC: en contra / ABS: abstenció / NV: no vota



Nosaltres no parlem, 
nosaltres fem

Hi ha una dita popular que serveix per 
desemmascarar els bocamolls: fets i no paraules. 
Els fets són incontestables. Hi són o no hi són. 
Les paraules se les emporta el vent; els fets 
queden.

El nostre grup parla amb fets. I per nosaltres els 
fets són el nostre compromís amb els susannecs 
i susannenques. I alguns exemples del que hem 
fet aquest any ho demostren:

• Hem acabat l’edifici de secundària.
•  Hem posat en marxa els mòdul d’FP i de cicle 

formatiu.
•  Hem tret la línia d’alta tensió de les hortes.
•  Hem posat l’enllumenat a la platja de les 

Dunes.
•  Hem aconseguit els recursos per posar 

il·luminació sostenible al pavelló i energia 
fotovoltaica a l’escola i al Centre Cívic.

•  Hem desplegat wifi gratuït a la zona turística, 
al Torrentó de Can Gelat i a la zona comercial 
amb big data per a l’obtenció de dades.

•  Hem aconseguit dos Mundials de fitness i 
un de petanca, i esdeveniments com la BTT 
Catalana, Enduro, Cros… que donen vida al 
poble.

•  Hem creat producte, sobretot lligat a l’esport, 
a la vida sana, sostenible per tenir un bon perfil 
de visitant que aporti una ocupació hotelera 
de qualitat...

I sabem que encara ens queden coses per 
fer. I treballarem per tirar-les endavant: les 
urbanitzacions, materialitzar els pisos per a 
gent jove, construir un nou ambulatori... No 
amaguem el cap sota l’ala. Donem la cara, i ens 
la trenquem, si cal, per Santa Susanna. 

I ho continuarem fent. Podeu confiar que el 
nostre únic interès és el nostre poble. Ho hem 
demostrat.

Bones festes a tothom!

Per acabar l’any 2021
Ja tornem a ser a final d’any. El 2021 marxa i la 
pandèmia es queda i sembla que no remet. Cal 
que entre tots, remem en la mateixa direcció per 
recuperar normalitat.

La salut municipal tampoc acaba de millorar.

De vegades em trobo gent que pregunta: tu que 
ets regidor, què saps d’això o d’allò? Sovint, no 
sé què contestar, perquè no he estat informat 
degudament (ni la resta de regidors, inclosos els 
del govern).

El govern vol presentar “l’’oposició” com a perso-
nes receloses. Però a Compromís fem un balanç 
positiu a l’intent d’aportar millores al benestar 
municipal.

Aquest any, el govern ha votat en contra, és a dir, 
no ha aprovat cap de les propostes següents:
•  Auditoria externa per conèixer l’origen del deute 
   de 17 milions d’euros. 
•  Millores de protecció al capironat marí. 
• Creació d’un procés participatiu per a inversions 
   d’un mínim de 100.000 euros. 
• Mesures per incentivar l’ús del vehicle elèctric: 
   punts de recàrrega, substitució de vehicles   
   municipals i bonificacions a l’impost.
• Implantació del sistema porta a porta de recollida 
  de residus.
• Fer una comissió per analitzar la viabilitat i costos 
  del TAD. 
• Accelerar el projecte i reforma del sindicat com 
  a espai per les entitats.
• Cedir un local en condicions de salubritat per al 
  AEiG Montagut (Cau).
• Modificació dels condicionants perquè més 
  persones obtinguin bonificacions de l’IBI.
• Que la plaça de l’escola s’anomeni 1 d’Octubre.
• Creació de serveis de logopèdia, psicologia i 
  psicopedagogia com a suport, tan necessari, a 
  escoles i institut.
• Ampliació de la bonificació a la fotovoltaica per 
  a l’autoconsum, per tal d’incentivar-ne l’ús.
• Creació de subvenció directa i única per a la 
  instal·lació de plaques.

Alhora, hem votat en contra d’uns pressupostos 
que són: gens participatius, amb cap de les nos-
tres propostes, socialment injustos i insensibles 
a la situació de pandèmia actual, poc transpa-
rents, devastadors en despesa supèrflua, sense 
polítiques mediambientals i únicament encarats 
al turisme.

Bon Nadal i cuideu-vos molt!

Visiteu: https://compromissanta-
susanna.wordpress.com/

L’oasi de l’esport sí, però... a quin preu?

En el passat Ple Municipal des d’ERC Santa 
Susanna Endavant posàvem de manifest 
que aquest any s’ha fet una gran despesa en 
esdeveniments esportius per part de l’Ajuntament 
a través de decrets d’alcaldia. És per això que ens 
plantegem si és necessari generar totes aquestes 
despeses sense tenir clar quins són els beneficis 
que recauen en Santa Susanna.

Arribats a aquest punt, hem demanat un estudi 
exhaustiu de valoració de l’impacte generat cada 
cop que se celebra un torneig esportiu, un raid, 
un fitness, etc., i sobretot, que quedin clars quins 
criteris de valoració es fan servir, perquè per a 
nosaltres no recau única i exclusivament en allò 
econòmic, sinó també, en la convivència amb el 
nostre veïnat.

Per al proper any el pressupost municipal previst 
deixa entreveure a través d’un gran paquet 
d’inversions que es començarà a tancar, o si més 
no, creiem que l’equip de govern ho intentarà, 
alguna de les grans promeses fetes per l’alcaldia 
durant anys. Entre aquestes possibilitats hi ha 
l’adequació de part del centre cívic per allotjar-hi 
l’aula de música. És per això que ens plantegem 
si no seria un bon moment per fer una Escola de 
Música Municipal de manera que aquesta tingués 
una gestió 100% pública.

Arribats a aquest punt i a dia d’avui, valorem 
positivament la feina feta fins ara, però... no és el 
moment de fer un pas més?

I ara el més immediat! Les festes de Nadal, Cap 
d’Any i l’arribada dels Reis d’Orient. Aquests últims 
dies i els que vindran podrem gaudir d’espectacles, 
de fires, d’actes per recaptar per La Marató, etc. 
És per això que des del nostre Grup Municipal i la 
Secció Local d’ERC Santa Susanna Endavant us 
volem agrair la participació però sobretot us volem 
donar les gràcies per la implicació. Sense totes les 
persones i entitats que ho feu possible tota aquesta 
xarxa social i, en definitiva Santa Susanna, no seria 
el mateix.

MOLT BONES FESTES!

Por todos

Estamos a punto de concluir el año en curso. 
En términos generales podríamos decir que ha 
sido algo mejor que el anterior. Sin embargo, no 
seríamos justos si no reconociéramos la situa-
ción de muchas personas que han vuelto a vivir 
un año duro y difícil por motivos económicos, 
laborales, sanitarios… Es necesario acordarse 
de ellas y procurarles bienestar desde las dife-
rentes administraciones, pero prioritariamente 
desde la más cercana, la municipal.

Desde Cs, siempre hemos defendido las pro-
puestas, las soluciones, por encima de la ideo-
logía, y en los momentos complicados quisi-
mos ponernos al servicio de Santa Susanna y 
llegamos a proponer un pacto local al resto de 
fuerzas políticas para, desde la lealtad, trabajar 
buscando el interés general ante esta emer-
gencia, pero la propuesta no recibió ninguna 
atención.

Seguimos insistiendo en más reacciones por 
parte del gobierno local, pero también recurri-
mos al resto de administraciones presentando 
enmiendas a los presupuestos de la Generalitat 
de Cataluña del año 2022 y que se adopten las 
medidas oportunas para resarcir del coste eco-
nómico de construcción y mantenimiento del 
Institut-Escola Montagut, la puesta en marcha 
de un nuevo CAP y la ampliación del número de 
efectivos de la comisaría de Mossos d’Esquadra 
de referencia en Santa Susanna. Forman parte 
de nuestros derechos y es nuestro deber como 
cargos electos proteger el bienestar común 
comunicando nuestras necesidades a quienes 
tienen la obligación de satisfacerlas. Conside-
ramos que no sólo hay que diseñar proyectos, 
sino que hay que exigir su financiación.

¡Feliz Navidad y felices fiestas! Un feliz año   
nuevo 2022 para todos.

Bon Nadal i bones festes! Feliç any nou 2022 
per a tots.
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JOAN 
CAMPOLIER 
MONTSANT 
(AIS-JUNTS)

JOSEP LLUÍS 
MULERO 
PLATA  
(AIS-JUNTS)

MERITXELL 
ROMERO 
PINET 
(ERC-SSE-AM)

JORDI 
CUSACHS 
OMELLA 
(CASS)

JOAN  
SOLÀ VILA   
(AIS-JUNTS)

VÍCTOR 
VALVERDE
RIVAS
(AIS-JUNTS)

SERGI 
POZZI  
CEJAS
(ERC-SSE-AM)

RAQUEL 
QUILES 
PUERTO
(C’s)

SÍLVIA  
VIVES  
I MORELL 
(AIS-JUNTS)

ANNA
CASTAÑEDA 
VIVES
(AIS-JUNTS)

ELENA  
BUXEDA 
RODRÍGUEZ
(ERC-SSE-AM)

Alcalde de Santa Susanna
Territori, Turisme, Ordenació i 
Disciplina Urbanística, Secretaria i 
Serveis Jurídics, Economia i Hisen-
da , Contractació  i Patrimoni i RH
campoliermj@stasusanna.org

3r tinent d’alcalde
Regidor de Seguretat i Mobilitat
muleropj@stasusanna.org

Portaveu
romeropmr@stasusanna.org

Portaveu
cusachsoj@stasusanna.org

1r tinent d’alcalde
Regidor de Serveis Públics, Medi  
Ambient i Esports
solavj@stasusanna.org

Regidor d’Ensenyament i Serveis  
a les Persones
valverderv@stasusanna.org

Regidor
pozzics@stasusanna.org

Portaveu
kikae1974@gmail.com 

2a tinenta d’alcalde
Regidora de Promoció Econòmica,  
Bon Govern i Comunicació
vivesms@stasusanna.org

Regidora de Cultura i Festes, Joventut  
i Participació
castañedava@stasusanna.org

Regidora
buxedare@stasusanna.org

Composició de 
l’Ajuntament

AJUNTAMENT BIBLIOTECA

 Si vols formar part d’un club, només cal que   
 te n’informis a la biblioteca!

Els clubs de lectura són l’essència de la biblioteca!
Tot això passa a la Biblioteca Vall d’Alfatà en sis clubs de lectura diferents:

• Taller de lectura, a càrrec de Mercè Pujadas
• Llegir el teatre, a càrrec de Joan Gallart
• Club de lectura de novel·la, a càrrec de Mercè Pujades
• Club de lectura de novel·la gràfica, a càrrec d’Alejo Valdearena
• A la panxa del Bou i Sota una col: clubs infantils a càrrec de Núria Basart
• Llegeixo i què? Club per a adolescents i joves, a càrrec de Marta Cava

Una biblioteca, sis clubs

El foment de la lectura és una 
de les funcions principals 
de la biblioteca pública, i en 
aquest sentit són moltes les 
accions que fem al llarg de 
l’any per assolir-ho: adquirint 
de manera crítica i contras-
tada el fons; fent exposicions 
d’obres i autors, així com de 
temes d’interès; commemo-
rant efemèrides, a través dels 
aparadors culturals, resse-
nyes, etc., ja sigui de manera 
presencial com mitjançant 
les xarxes socials i la nostra 
web.

Si d’alguna cosa podem 
sentir-nos orgulloses com a 
biblioteca i sobretot com a 
poble és dels nostres clubs de 
lectura. Any rere any, des del 
maig del 2017, hem anat am-
pliant i diversificant l’oferta i 
la resposta sempre ha estat 
molt satisfactòria.

Són una manera de posar 
en comú un acte íntim, pri-
vat, que requereix un esforç, 
quietud, silenci..., i cal estar 
predisposat a avançar i asso-
lir reptes de lectures que per 
nosaltres mateixos no esco-
lliríem. Trencar els nostres 
hàbits i moure’ns de la nostra 
zona de confort és també un 
dels propòsits de formar part 
d’un club.

Trobar-se amb persones a 
qui els agrada compartir les 
experiències lectores també 
és una manera de sumar totes 
aquelles lectures individuals, 
les experiències, els punts de 
vista per col·lectivitzar-les, 
compartir-les i contrapo-
sar-les. I aquestes són les 
grans virtuts dels clubs de lec-
tura. Partir d’un mateix llibre 
no és sinònim de fer la ma-
teixa lectura, sinó al contrari: 

cada lector, cada moment, cada 
experiència vital aporta al club 
una visió diferent i enriquidora.
Als clubs aprenem també a 
respectar les diferents opinions i 
punts de vista, recomanem altres 
lectures, ens trobem i compar-
tim espais on el temps s’atura, 
a vegades llegint en veu alta, a 
vegades aportant itineraris lite-
raris que completen allò que hem 
llegit, etc. Són una manera de 
ser més crítics com a lectors, per 
tant, com a persones.

Finalment, i no per això menys 
important, aquestes trobades són 
oportunitats per relacionar-nos 
entre els veïns, parlar, sortir de 
casa i estimular la interacció i 
la convivència. Són també una 
oportunitat per conèixer-nos mi-
llor i als pobles petits, un bàlsam 
cultural.
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BIBLIOTECA BIBLIOTECA

Segons el Manifest de la 
Biblioteca Pública IFLA/
UNESCO, la biblioteca públi-
ca té com a missió important 
en l’àmbit infantil i de joves 
“crear i reforçar els hàbits de 
lectura dels infants des de 
ben petits.” I, per tant, mirar 
d’atendre les necessitats de 
tots els grups de la comuni-
tat, independentment de la 
seva edat i les seves circums-
tàncies físiques, econòmi-
ques o socials...

Per això, tenim una respon-
sabilitat especial i dediquem 
recursos i un treball espe-
cial a cobrir les necessitats 
dels infants i els joves. Si es 
promou i s’incentiva l’inte-
rès i la curiositat des de ben 
petits el més probable és que 
al llarg de la vida es beneficiïn 
d’aquests elements vitals per 
al desenvolupament personal, 

Altres objectius:
• Promoure l’ús eficient dels recursos del municipi.
• Dinamitzar i promocionar l’ús de la Biblioteca Vall d’Alfatà de Santa Susanna.
• Establir vincles que facilitin la relació de l’escola amb el poble, contribuint així al sentiment de   
   pertinença dels infants i les seves famílies.
• Fer participar els infants i implicar-los en les diferents propostes perquè les millorin, les canviïn, en 
   proposin de noves... En definitiva, fer de la lectura un hàbit propi no imposat ni subjecte a anàlisi,    
   valoració...

Bibliografia:
• Lots temàtics

• Subscripció a publicacions d’interès

• Lots per a clubs de lectura

Activitats i projectes en funcionament:
• Clubs de lectura

• Hores del conte

• Formació d’usuaris

• Jocs, “escape rooms”

• Laboratoris de lectura

• Debat a Bat

• Tecnogirl

• Bibliografies i novetats

• Exposicions

• Visites guiades

• Activitats relacionades amb matèries curriculars

• Maletes viatgeres

• Cabassos lectors

• Etc.

Com ho fem?
Oferint activitats, recursos i serveis per a tots els cursos des de la llar d’infants fins a secundària, in-
cloent-hi els cicles formatius. La Biblioteca Vall d’Alfatà dedica al seu Pla una línia estratègica al 
Pla lector, a més d’una partida econòmica destacable, dedicació del personal i de planificació amb 
els centres del poble.

La Biblioteca Vall d’Alfatà 
i els centres educatius 
del poble: quan les 
comunitats eduquen

que els enriquiran i alhora po-
tenciaran la seva contribució a 
la societat.

Des de Gerència del Servei de 
Biblioteques de Biblioteques 
de la Diputació de Barcelo-
na també ens encoratgen i 
es recull com a funció de la 
biblioteca pública les visites 
escolars com a part del treball 
en col·laboració pel que fa a 
la formació d’usuaris. Con-
cretament ofereix serveis i 
programes formatius per tal 
de donar a conèixer la bibli-
oteca i el seu funcionament, 
així com formar usuaris en la 
cerca d’informació i promoure 
el gust per la lectura.

La Biblioteca Vall d’Alfatà de 
Santa Susanna, com a biblio-
teca pública i emparant-nos 
en aquest marc, ens agrada i 
forma part de la nostra essèn-

cia de servei públic treballar amb i 
per als centres eductius del poble, 
amb un únic propòsit: el foment 
de la lectura, l’aprenentatge al 
llarg de la vida i garantir l’accés 
a la informació i al coneixement. 
I, per tant, donar a conèixer un 
equipament cultural, educatiu 
públic gratuït, d’accés universal i 
de qualitat.

Impulsar una xarxa de la col·la-
boració entre la Biblioteca i els 
centres educatius per garantir 
l’accés a la lectura i al coneixe-
ment, així com fomentar l’hàbit 
lector, l’aprenentatge al llarg de la 
vida. Amb el compromís d’oferir 
uns serveis i uns recursos de 
qualitat que garanteixin la igualtat 
d’oportunitats a tots els alumnes 
dels nostres centres educatius.



INÉS PAVÓN
CABELLO 
8 anys
Gimnasta

ARIADNA JIMÉNEZ MILLÁN 
16 anys
Jugadora de pàdel

“No vull fer més ballet”

L’Ariadna Jiménez és una susan-
nenca que despunta en el món 
del pàdel. Nascuda l’any 2005, 
comença a practicar aquest es-
port quan tot just tenia 8 anys. La 
seva família explica que després 
de fer la primera classe de pàdel 
va assegurar, ferma: “No vull fer 
més ballet”.

I és que l’Ariadna té fusta de cam-
piona. Fa 1r de Batxillerat però 

“Encara no caminava i ja feia tombarelles”

Inés Pavón només té 8 anys i 
ja sap què és treballar de va-
lent per aconseguir allò que es 
proposa. La gimnàstica és la 
seva gran passió. La seva mare 
recorda amb orgull que aquesta 
afició li ve gairebé de naixement: 
“Quan encara no caminava –
diu– ja feia tombarelles”. Acaba 
l’escola i en lloc d’anar al parc a 
jugar, va a entrenar-se. De camí 
cap al gimnàs aprofita i fa els 
deures de l’escola i estudia. És 
tossuda i no vol fallar ni un dia a 
l’entrenament.

Amb 4 anys, va començar al Club 
Rítmica de Blanes, a la catego-
ria baby, però ben aviat la van 
posar a l’equip de competició de 
prebenjamí. I als Jocs Emporion, 
amb l’equip, van quedar segones. 
Als 5 anys es va interessar per 
la gimnàstica artística a Mataró. 

Ràpidament va destacar i amb 7 
anys van passar al Salt Gimnàs-
tic Club de Gimnàstica Artística 
Femenina (GAF).

La Inés ara competeix a la cate-
goria de Via Olímpica 1 i el club 
l’està preparant per poder anar al 
Campionat d’Espanya.

busca temps per entrenar-se i 
preparar-se per a la competició. 
Actualment ocupa la 12a posi-
ció del rànquing de la categoria 
de cadet femení de la Federació 
Catalana de Pàdel.

Abans ha sigut campiona provin-
cial de Girona aleví (2017) i cam-
piona per equips sub-16 (2018). I 
molt abans, ja havia guanyat en 
totes les categories començant 

per la iniciació C, B i A, tant 
al femení com en mixtos. 

L’Ariadna segueix entre-
nant-se al Pàdel Santa 
Susanna amb Sergi Cassola 
i a l’Indoor Girona amb el 
quatre vegades campió de 
Catalunya Gerard Company. 
S’ha marcat com a objectius 
jugar al màster de menors de 
cadet, jugar absoluts i com-
petir a escala internacional.

Dues esportistes amb 
projecció

CRONOLOGIA

2017-2020 Club Rítmica Blanes.

2018-2020 Club Gimnàstic Mataró GAF.
Categoria escoleta.

2020-2021 Patinatge Malgratenc.

2020 fins avui Salt Gimnàstic Club GAF.

CRONOLOGIA

2013. Juga per primer cop al pàdel.

2016. 2a classificada provincial de 
Girona FCP aleví.

2017. Campiona provincial de 
Girona FCP aleví.

2018. 3a classificada provincial de 
Girona FCP infantil i campiona per 
equips sub-16 FCP.

2019. Participa al XII Campionat 

del Món de Pàdel de Menors.

2020. Campionat de Cata-
lunya per Equips i ascens a la 
1a categoria.

2021. Ocupa la 12a posició 
del rànquing FCP de cadet. 
Classificada pel TyC Pre-
mium de Valladolid.
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ALTRES ALTRES



Ajuntament:   93 767 84 41
Alcaldia:   ext. 1
Padró:   ext. 2
Urbanisme  i Medi Ambient:   ext. 3
Serveis Socials:   ext. 4
Recaptació / Diputació:   ext. 5
Promoció Econòmica i Turisme:   ext. 6
Festes i Esports:   ext. 7

Oficina de Turisme:   93 767 90 08

Policia Local (fix):   93 767 71 68

Policia Local (patrulla):   680 661 661 

Dispensari mèdic:   93 767 81 39

Biblioteca Vall d’Alfatà:   93 767 95 02

La Barraka (espai jove):   93 767 77 04

ORGT:   93 472 92 32 

Llar d’Infants:   93 767 90 95

Institut Escola Montagut:   93 767 95 23

Escola Santa Susanna:   93 767 81 03 

Casal Gent Gran:   93 767 80 59 

Local Social:   93 767 85 38 

Estació Renfe:   93 767 70 49 

Parada taxi:   93 767 85 71 

Parròquia:   93 767 82 04

Ràdio Santa Susanna:   93 767 88 19

Jutjat de Pau:   93 767 84 41

Recollida de poda i voluminosos:   93 765 31 51  / 615 392 146Te
lè
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AJUNTAMENT HORARI 
D’ATENCIÓ AL PÚBLIC:
De dilluns a divendres de

09 a 14 h

JUTJAT DE PAU:
De dilluns a dimecres de

09 a 14 h

91,7 FM

Graella programació Ràdio Santa Susanna
DISSABTE
08 a 10 h 
TOT COBLA Sardanes  
per escoltar. 
M. Teresa Montals

10 a 12 h 
TEMPS DE RECORD  
Mercè Gurnés

DILLUNS
22 a 24 h 
LES NITS DE TEMPS 
DE ROCK. 
David Camps

DIJOUS
15 a 18 h 
LES TARDES D’EN 
MIQUEL. 
Miquel Castillo

DIUMENGE
08 a 10:30 h 
BON DIUMENGE Música 
sol·licitada de tots els temps. 
Mercè Gurnés

10:30 a 14 h 
APA SOM-HI!!! 
Programa de sardanes. 
M. Teresa Montals
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AGENDA

Gener

Febrer

DEL 03 AL 31 
Programa d’activitats de la 
Biblioteca Vall d’Alfatà

DISSABTE 26 
Espectacle infantil de 
Carnestoltes

DIMECRES 5
Arribada de SSMM. els Reis
18.30 h - Parc del Colomer



UN SOL POBLE

SANTA SUSANNA


